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Generalforsamling d. 4. september 2021 

Grundejerforeningen Vestermosen 1 

Generalforsamlingen blev afholdt senere end normalt grundet Corona virus. 

1. Valg af dirigent. 
Christian Fink (nr. 31) blev valgt til dirigent.  
 

2. Formandens beretning. 
Der har været holdt 2 - 3 bestyrelsesmøder i det forgangne år samt 1 fællesmøde 
med Vestermosen 2. 
Fællesvejen har fået nyt materiale og det er aftalt med Vestermosen 2 at de fylder 
materiale i evt. huller der opstår. 
På egen vej er der kommet stabilgrus på de udsatte områder og vejen er skrabet. 
Der er sat ny badebro op på stranden da den gamle var blevet for slidt. I den 
forbindelse blev der afholdt broindvielse d. 1. august hvor Brugsen i Brenderup var 
sponsor med pølser og brød. Ca. 80 personer deltog. 
Der er planer om at udstykke 30 nye sommerhus grunde. Vestermosen 2 har sendt 
indsigelse som vi er medunderskriver på (er fremsendt i separat dokument) 
Inge takkede af som formand. 
 

3. Forelæggelse af det reviderede regnskab 

Bente gjorde rede for foreningens regnskab. Se tidligere fremsendt regnskab for 

2020. 

Regnskabet blev godkendt. 

 

4. Forslag fra bestyrelsen, herunder fastsættelse af kontingent for det kommende år. 

Bestyrelsen foreslog at kontingent forbliver uændret. Det blev godkendt af alle. 

Kontingent: 

a. Enkeltgrunde kr. 450,00 + strandfond kr. 50,00, i alt kr. 500,00 

b. Dobbeltgrunde kr. 625,00 + strandfond kr. 50,00, i alt kr. 675,00 

 

5. Forslag fra medlemmerne. 

Ingen forslag. 

 

6. Valg af 3 medlemmer til bestyrelsen 

På valg var Tommy Johnsen (nr. 24), Claus Fink (nr. 31) og Lotte Lind (nr. 30). De blev 

alle valgt. 

 

7. Valg af 2 suppleanter 

På valg var Poul Erik Pedersen (nr. 22) som modtog genvalg og Lotte Lind Skov (nr. 

30). Da Lotte blev valgt til bestyrelsen skulle der vælges en ny suppleant. Det blev 

Christian Schrøder (nr. 27) 
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8. Valg af revisor 

Fritz Luxhøi (nr. 25) blev genvalgt. 

 

9. Valg af revisorsuppleant 

På valg var Preben Guldberg (nr. 14) som blev genvalgt. 

 

10. Eventuelt 

Fritz Luxhøi roste dem som havde fjernet træer i den nederst del af Vestermosen. 

 

Inge (nr. 9) skal have fældet 13 lærketræer. Er der nogle der har interesse i træerne 

kan de kontakte hende. 

 

Der var en runde hvor alle de tilstedeværende præsenterede sig selv. 

 

Tusind tak til Inge for hendes mange års arbejde i bestyrelsen. 

 

 


